



## Referat af bestyrelsesmøde i Roklubben Skjold den 11. november 2015.

Til stede: Jacob Krusell, Inge Petersen, Jørgen Ulrich Ramhøj, Arne Lund, Morten Brander Eriksen, Jens Peter Bovbjerg.

Afbud: Bente Henriksen.

### 1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsordenen blev godkendt

### 2. Årshjulet.

Man drøftede mulige forslag til vedtægtsændringer. Jens Peter udarbejder forslag til vedtægtsændringer til næste møde.

### 3. Nyt fra formanden.

a. Montering af hejsen i bådehallen går i gang efter nytår. Bådehallen skal tømmes, og øverste hylde og loftet skal ryddes permanent. Rochef, kajakchef og materielforvalter beslutter i fællesskab hvor bådene skal opbevares.

b. København Kommunes lokalefond har bevilget 675.000 kr. til ombygning af toiletter, bad og omklædning på 1. sal. Jørgen Eriksen har indvilget i at tage opgaven som projektleder. Arne Lund er bestyrelsens kontaktperson til både hejs-projektet og ombygningen. I forbindelse med ombygningen skal alle skabe i herrernes omklædningsrum tømmes inden 1. januar 2016. Der vil komme en side på hjemmesiden, hvor byggeprojekterne følges.

c. Den endelige ansøgning om støtte til en ungdomstræner er blevet en ansøgning om 1. årig støtte samt støtte til 4 børnekajakker. Ingrid Brander har udarbejdet en utrolig flot ansøgning.

d. Østerbro Lokaludvalg spørger, om Skjold er interesseret i arrangementet Kulturhavn 2016. Vi svarer, at vi er interesserede og gerne vil høre nærmere om arrangementet.

e. Nordhavnstunnelen. Det næste trin er VVM-redegørelsen, der udarbejdes i 2016.

### 4. Nyt fra næstformanden.

Intet.

### 5. Nyt fra kassereren.

Pristallet er kun steget en smule, hvorfor der ikke er basis for en prisregulering af kontingentet i 2016.

### 6. Nyt fra kajakchefen.

a. Morten har sammen med bl. a. Jørgen udarbejdet et nyt forslag til kajakreglement. Forslaget blev gennemgået, og med et par mindre ændringer blev det besluttet, at Jacob skal have forslaget overdraget med henblik på at få klubbens sikkerhedsinstruks tilpasset, så ting, der står i ro- og kajakreglementerne ikke også står i sikkerhedsinstruksen. De få kajak-relaterede dele i roreglementet bliver fjernet. Når dette arbejde er færdigt, bliver sikkerhedsinstruks samt ro- og kajakreglementerne indsat i en mappe, der placeres i bådehallen samt på klubbens hjemmeside.

b. Kajakafdelingen har afholdt et medlemsmøde, hvor man har talt om afdelingens hovedprioriteter, som er:

- mulighed for flere nye medlemmer (mere udstyr)

- flere tilbud til de nuværende medlemmer
- støtte op omkring ungdomsroningen.

Der mangler muligheder for opbevaring af nye kajakker samt de kajakker, der ikke længere kan opbevares i bådehallen. Morten arbejder videre med en plan over kajakafdelingens ønsker og undersøger, om det er muligt at skaffe plads ved at tynde ud i den nuværende kajakbestand. Morten arbejder videre med de planer vedrørende udvidelse af kajakskuret, som Nikolaj var startet på.

#### **7. Nyt fra rochefen.**

Redningsvestene fra Tryg-fonden er endnu ikke modtaget. Arne forhører sig ved leverandøren.

Der er bevilget et instruktørkursus, et langtursstyrmandskursus samt et spinninginstruktørkursus.

#### **8. Nyt fra seniorerne.**

På nuværende tidspunkt ser det ud til, at der er kommet 10-12 nye onsdagsroere ud af arrangementet "Spring for Livet". 4. har allerede meldt sig ind. Roere fra tirsdagsholdet har gjort en stor indsats for at få onsdagsholdet i gang.

Rochefen nævnte, at han havde hørt om et klubmedlem, der tre gange havde måttet gå hjem torsdag formiddag, fordi der blev sat hold på en måde, hvor ikke alle kunne komme på vandet. En del hold er aftalt på forhånd, og det kan betyde mindre fleksibilitet i holdsætningen. Bestyrelsen ser gerne, at man prioriterer det, at alle kommer på vandet højere end på forhånd aftalte bådhold.

#### **9. Nyt fra ungdomsroerne.**

Arne sender datoerne for ungdomsroernes aktiviteter i vinterhalvåret, så de kan komme i kalenderen på hjemmesiden.

#### **10. Nyt fra sekretæren.**

Jens Peter foreslog, at vi prøver at finde et klubmedlem, der vil stå for programmering af nøglebrikker samt vedligehold af nøglebrik-systemet (sletning af udmeldte m.v.) Jens Peter kontakter et emne.

Jens Peter udarbejder medlemsliste, som bestyrelsen kan bruge til at angive, hvem der er baglænsroer, forlænsroer eller begge dele. Tallene skal bl.a. bruges i forbindelse med indberetning af medlemsantal til hhv. DFfR og DKF.

#### **11. Emner til næste møde.**

Eventuelle vedtægtsændringer.

#### **12. Eventuelt**

Intet.